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Kaj izboljšati v našem kraju?
O tem, kaj bi kdo predlagal, da se izboljša ali

izpopolni v njegovem kraju, snio se z našimi
občani že pogovarjaii. Vendar pa je problematika
vedno znova aktualna, zato so tudi predlogi obča-
nov, pa čeprav še tako bežni, vedno znova dobro-
došli.

Iz izjav, ki smo jih zbrali tokrat, je razvidno. da
imajo Ijudje še vedno največ pripomb na krajevno
komunalo: na ceste, mostove, telefon, trgovine.
medtem ko nekatere mlajše denimo skrbi tudi,
kaj bo z njihovimi disco klubi . . .

Ivan Ciuha. ključavničar z Gabcrja:
»Pri nas bi bi!o treba predvsem asfaltirati staro cesto,

ki pelje skozi del vasi. Ta je namreč še vedno makadam-
ska in v sončnem. suhem vremenu je pravi obup. Krajši
odsek so krajani asfaltirani že sami. za drugi - daljši
- pa jih je žal premalo, da bi zmogli tolikino finančno
brcme.

Hkrati s cesto. pa bi bilo treba urediti tudi odtoke ob
njej, saj hudourniška voda vztrajno odnaša zemljo
z vrtov.«

Mojca Tomšič, učenka OŠ z Dobrove:
»Mcnc Se najbolj skrbi naš disco. To. kar imamo zdaj

je cna sama polomija, pa še la je odprta le enkrat samkrat
ali dvakrat na leto.

Drugi problem je kopaliSče: poleti imamo namreč še
vedno na voljo za kopanje le umazano Gradaščico in
Horjulšiico, zato bi bilo dobro, ko bi nam sčasoma

zgradili kak bazen. Vsaj majhnega, če že ne velikega.
Potrebno pa bi bilo tudi razširiti most čez Horjulščico
v bližnjem Razorju, saj se zdaj vsake dva dni kdo zabije
vanj.«

Angelca Vivod, poslovodkinja iz Trnovega: '".- -
»Moti me predvsem okolje okrog naših blokov. Tam je

še vedno veiiko svinjarije, ponoči pa kraval. kar je po
mojem predvscm posledica mešanih stanovalcev. Oblju-
bili so tudi, da bodo v naši soseski odprli novo pizzcrijo.
zdaj pa žal tisle prostore uporabljajo v povsem druge, vse
prcj kot gostinske namene.« -••.••

jtane Zibelnik. dclavcc iz Bclice:
»Pri nas je še največji problem most čez Belški graben.

Ta je dotrajan in trhlen že odkar pomnim. Če bi bil en
sam njegov uporabnik, bi se najbrž še dalo kako zmeniti,
da ga popravijo, ker pa jih je več, je težje. Tako pa je še
vedno v prav obupnem stanju.

Druga takšna nadloga je krajevno avtobusno postaja-
lišče. Tudi to 5e vedno ni pokrito, in ljudje morajo še
vedno čakati na prostem prav v vseh vremenskih ncpri-
likah.«

Maruša Omahen . učenka OŠ s Hruševega:
»Na Selu pri Hruševu se otepamo s povsem istimi

težavami. kot v večini sosednjih krajev: naša cesta jc še
vedno brcz asfalta. ni telcfona in še vedno ne prcmoremo
tudi laslne trgovine, takoda moramoza vsakomalenkost
na Dobrovo ali pa v Žirovnikov graben. kjer pa je
trgovina odprta le do 3. ure popoldne, ko večina sploh še
ni doma.«
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